
Principia jaarverslag 2022 
Nog steeds door de naweeën van de corona crisis heeft Principia in 2022 minder aan de 
weg getimmerd dan voorheen. 

Bestuur 

Volgens vast stramien zijn er ook in 2022 onze (ongeveer) twee maandelijkse 
vergaderingen gehouden, dit keer alle weer fysiek in de Horst (10-02, 31-03 ALV, 19-05, 
22-09, 17-11, 15-12).  Op deze dagen worden de SES vergadering en de Principia 
bestuursvergadering gehouden en het contact met de studenten teams onderhouden. We 
sluiten de dag gemeenschappelijk af met gezamenlijk gezellig eten. In het bijzonder voor 
de mensen die van ver komen, is dit de meest efficiënte manier van werken gebleken. We 
zijn voornemens om deze werkwijze ook in seizoen 2023 voort te zetten. 

Tijdens de ALV in maart 2022 heeft het bestuur Ger Kupers verwelkomt als nieuwe 
penningmeester. Naast het penningmeesterschap heeft Ger vele nieuwe ideeën om 
invulling te geven aan zijn bestuurlijke bijdrage.  

Omdat de voorzitter een nieuwe functie heeft aanvaard binnen de UT die niet meer 
verbonden is met de opleiding Werktuigbouwkunde, is actie ondernomen om een huidige 
docent die tevens alumnus (m/v) is, te interesseren voor een bestuursfunctie. Helaas 
zonder succes. 

Activiteiten voor studenten 

Tijdens de naweeën van de corona pandemie zijn ook In 2022 de Masterlunchlezing en 
Shadowing days (‘meeloopdagen’) niet meer georganiseerd. Door gebrek aan mankracht 
bij Principia gaat Isaac Newton voortaan proberen zelf deze activiteiten te organiseren, 
b.v. via de groepsalp van oud-I.N. bestuurders, waarbij de inbreng van Principia zich zal 
gaan beperken tot sponsoring van de lunch. 

Helaas is het organiseren van de Principia-prijs, zoals wel de intentie was, niet jaar niet 
gelukt. 

De Principia commissie van Isaac Newton heeft dit jaar een poging gedaan een activiteit te 
organiseren voor zowel studenten als alumni, nl. een barbecue bij de Horst. Het bleek 
moeilijk te zijn om op korte termijn de uitnodiging aan de alumni uitgestuurd te krijgen 
door het Alumnibureau. Door de korte reactietijd waren alumni dan helaas ook vrijwel 
afwezig bij dit evenement. 

Principia was ook dit jaar weer partner van zowel Green Team Twente als Solar Boar 
Twente, vooral door het aanleveren van kennis (SES leden!) en maar ook door donaties. 

Overige activiteiten 

Alumnus Dirk Zijlstra schreef een korte notitie naar aanleiding van de herhaalde 
waarneming van SES leden, dat het moeilijk is om de studenten van studenten teams te 
begeleiden bij het in korte tijd ontwikkelen en produceren van innovatieve hardware. In 



zijn notitie gaat hij hierop in en geeft een suggestie om expertise van SES leden in te 
brengen in het onderwijsprogramma van de UT. Dit is kort besproken door de voorzitter 
samen met de nieuwe penningmeester, met de opleidingsdirecteur van 
Werktuigbouwkunde. Helaas leek deze niet ontvankelijk en was (voorlopig) niet 
geïnteresseerd om hierover met SES leden in gesprek te gaan.  

De samenwerking tussen SES en SEFF (Stifting Elektrysk Farre Fryslân) is ook in 2022 
onverminderd doorgegaan . Andere samenwerkingsprojecten die in 2022 (door)liepen: 1

Stichting Afvalwater Twente, Energietransitie-plannen van Hoorn en Hengelo (Ov). 

De werkgroep Duurzaam Noord is in 2022 weer verscheidene keren keer bijeen geweest. 
Hier wordt intensief gestudeerd op en gediscussieerd over de energie transitie en de 
mogelijkheden van duurzame energie en waterstof in ons land. In Januari is de werkgroep 
Duurzaam Oost na een ruime periode van rust weer begonnen om regelmatig bij elkaar te 
komen. 

Het WB-alumni nieuwsbulletin is dit jaar helaas weer niet uitgekomen. Deels doordat er, 
ten gevolge van de corona crisis, niet zo veel te melden viel, deels door tijdgebrek. 

Dorien van de Belt 

Voorzitter Principia

 https://sefff.frl/seff-en-principia/1


